
‘Schandalig dat de gemeente ons zo lang laat
wachten’
CLUBS IN HET ANKER
Door Remco Koumans

Voor de verenigingen die gebruikmaken van sportcomplex Het Anker in
Buchten breken onzekere tijden aan. Want kunnen zij na 1 januari nog wel
terecht in ‘hun’ accommodatie?

 - Zaalvoetbal, zwemmen, judo, handbal, volleybal, basketbal. Het zijn
slechts enkele van de sporten die wekelijks worden beoefend in Het Anker in
Buchten. Het is voor de betreffende clubs hun eigen plek. Grote vraag is hoe hun
training- en competitieschema’s er na 1 januari uit gaan zien. De verbintenis
tussen gemeente en de huidige exploitant verloopt op die datum en De Witse bv,
eigenaar van Het Anker, ligt met de gemeente in de clinch over de verkoop van het
complex. Voor de verenigingen begint de tijd te dringen.

Buchten

Afgehaakt
„Eigenlijk hadden we al voor de zomervakantie duidelijkheid moeten hebben over
de toekomst”, reageert Lilian Marx van zwemvereniging Neptunus. „Maar die
kwam er dus niet. Het is schandalig dat de gemeente ons zo lang laat wachten. Bij
de zwemles zijn ouders al afgehaakt vanwege de onzekere toekomst.”
Alternatieven voor de zwemvereniging in de regio zijn er nauwelijks. Zwemwater
is schaars. Marx: „En als je dan al ergens anders terecht zou kunnen als
vereniging, zijn leden dan wel in staat om die extra kilometers te maken? Ik hoop
dat we gewoon in Het Anker kunnen blijven.”

De onzekerheid voor de verenigingen kwam er nadat de gemeente de
exploitatieovereenkomst met Het Anker bv . De
vernieuwbouwplannen die Het Anker indiende, waren de gemeente te duur.
Sittard-Geleen wilde vervolgens het complex aankopen van De Witse, de huidige
eigenaar. Maar daarbij is nu een geschil ontstaan over de verkoopprocedure. Voor
10 oktober staat een zitting bij de rechtbank gepland. De verenigingen zien het
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met lede ogen aan.

„Heel veel kan ik er op dit moment niet over zeggen”, vertelt voorzitter Manuel
Janssen van volleybalclub Trivoc’75. „We zullen moeten afwachten wat uit het kort
geding komt, maar ook uit het gesprek met de gemeente dat we gaan hebben. Het
enige wat ik wel weet is dat volleybal het mooiste is om te spelen in een sporthal,
en niet in bijvoorbeeld een gymzaal.”

Kritisch
Voorzitter Paul Lemmens van Handbalvereniging Born is kritisch op de gemeente
en hoopt dat alle clubs zich samenpakken. „We gaan binnenkort met alle
verenigingen om tafel zitten en kijken of we gezamenlijk kunnen optrekken. Het
is schandalig van de gemeente, maar ook van de eigenaar dat ze nu tegenover
elkaar staan in plaats van dat ze er voor de verenigingen zijn. Als gemeente zit je
er toch voor de inwoners en de clubs? En je weet toch dat zo’n voorziening geld
kost?”

Lemmens hekelt ook het feit dat de exploitatie met Het Anker is opgezegd door de
gemeente, toen het vernieuwbouwplan de gemeente te duur werd. „Dat is alsof je
je oude schoenen al weggooit voordat je nieuwe schoenen binnen zijn. Dit had
ook anders gekund.”

Een woordvoerder van de gemeente Sittard-Geleen laat weten dat advocaten van
de gemeente en die van De Witse met elkaar in gesprek zijn en dat ze ‘streven
naar een akkoord ter voorkoming van het kort geding’.
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